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Burmistrz Karczewa

za pośrednictwem
i

Sz. P. Piotra Źelazki

Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Karczewie

Interpelacja

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie gminnym 
składam interpelację do Burmistrza Karczewa w sprawie instalacji paneli fotowoltaicznych na 
dachach budynków, których właścicielem jest Gmina Karczew

Stan faktyczny

W Polsce coraz powszechniej stosuje się panele fotowoltaiczne. Są one rozwiązaniem, dzięki 
któremu uzyskujemy bezpłatne źródło energii elektrycznej. Wobec powyższego, chciałbym 
zaproponować, aby rozważyć możliwość instalacji tychże paneli na dachach budynków 
należących do Gminy Karczew, a więc szkołach, przedszkolach, przychodniach zdrowia, 
urzędzie miejskim, hali sportowej, centrum kultury i sportu. Będę wdzięczny za przekazanie 
informacji, czy pomysł ten był wcześniej analizowany. Jeśli tak, to jakie konkluzje zostały 
poczynione, jeśli zaś nie, proszę o rozeznanie tematu i przedstawienie możliwości i 
racjonalności ich instalacji, zważając na uwarunkowania terenowe/lokalizacyjne 
wspomnianych budynków.

Odpowiedź na interpelację proszę przesłać na adres mailowy: mateuszstanaszek@o2.pl.
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